

Bestyrelsesmøde torsdag d. 25/3-21 kl 18:30. (på ZOOM).

Referat

Tilstede: Dorte Kjerulf(DK), Iben Augustsen(IA), Hans Dalvangen(HD), Morten Petersen(MP), Asbjørn Jørgensen(AJ), Sten Emborg(SE), Carsten Christoffersen(CC), Henrik Sengeløv(HS), formand, referent.

Dagsorden

1. Havnefogedfunktionen
 - a. Første fase med analyse og trimning ved CC er tilendebragt. Der skal nu langtidsplanlægges, herunder hvilke funktioner der skal varetages ved frivilligt arbejde. FU går snarest sammen og udarbejder et forslag. Aktuelt kører alle funktioner med kort behandlingstid og uden efterslæb. CC har påpeget nogle funktioner der mangler "ejerskab"; værksted, varmestue.
2. GF 2021
 - a. Diverse dokumenter til GF med tentativ dato d. 15/4 skal ud senest 1/4. Bestyrelsen stiller forslag om ændringer af bøjeladsreglement (se bilag til GF), der er ikke indkommet forslag fra medlemmer. Valg til GF er næsten på plads, kandidater til suppleant, dirigent og referent indhentes (SE&HS)
 - b. Bestyrelsens beretning blev gennemgået, cirkuleres efterflg. i bestyrelsen på mail og færdiggøres (HS).
3. Økonomi og budget
 - a. Regnskab og budget er på plads, blev gennemgået og godkendt. Skal signeres elektronisk af bestyrelsen.
 - b. Forslag fra pladsudvalg om budget til leje af frontlæsser på landpladsen blev godkendt, 40 tkr.
 - c. Forslag fra sejlskole/sportsudvalg om køb/leje af en J70. Bestyrelsen godkendte budget til leje, 20 tkr i 2021, 80 tkr i 2020.
 - d. Nyt takstblad med nye takster for gæsteleje blev godkendt.
4. Pladsudvalg, bøjeladsfordeling
 - a. 102 ansøgninger, 52 tildelte pladser, 18 interne rokader.
 - b. "jollepladser" skal integreres i fordelingen 2022.
5. Udvalg
 - a. Kontakt til udvalg og rekruttering af medlemmer til frivilligt arbejde skal styrkes. Modeller med personlig kontakt i havnen, henvendelse iht kompetencer på indmeldingsblanket, blev diskuteret. Handlingsplan bør udformes på næste bestyrelsesmøde.
6. Parkering
 - a. Der tages en extra runde med mulighed for medlemmerne at melde registreringsnumre ind til 31/3. Opslag på FB (HS). Herefter indsendes lister til PBU og DFDS 1/4. Fremover sendes ind 1/4 og 1/10. WinKas bruges til registrering.
7. Bro 1 renovering
 - a. Brofag er monteret med pæle, gammelt brofag fjernet. Der mangler sidste justering til pæle og strøm/vand/redningsstiger.
8. Mastekran i inderhavn
 - a. Tilbud er indhentet, 150 tkr på budget. For at omgå problemet med cementklods på havnefronten undersøges montering på cementkaj, som SKK/KvS lejer.
9. Hjemmeside
 - a. Konsulentarbejde er tilendebragt, implementering snarest.
10. Standerhejsning

- a. Formen er p.t. usikker p.gr.a. Corona. Under alle omstændigheder hejses standen af bestyrelsen lørdag d. 24/4, vi håber at festudvalget kan arrangere noget for medlemmerne, besked følger (DK).

11. Møde med JJB

- a. AJ og HS havde et møde med JJB. Der var enighed om samarbejde og fortsat dialog. Positivt tilsagt til montering af "begrænser" på kranen til 8t, hvilket betyder at kranen kan betjenes uden "den store kranuddannelse". JJB foreslog af SKK overvejede at gå ind i overtagelse efter brug af den midlertidige havn som etableres til Svanemøllen under tunnelbyggeriet. Forestiller sig et stort sejlsportscenter i Svanemøllebugten, JJB har investeret i nærliggende lokaler. Det er en langsigtet plan med store perspektiver. Præsenteres for medlemmerne på GF. HS undersøger hvor meget Erik Kragh-Hansen deltager i lokalplanerne.

12. Evt

- a. Intet.

Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 28/4-2021, indkaldelse følger.

28-03-2021

Henrik Sengeløv